



Li Tong Group is adopting the ISO9001, ISO14001 & OHSAS18001 management system as the key guiding principles for its operations and services related to the recycling, resale and asset recovery of electronic and electrical products, parts and components.

Li Tong Group
Quality and Environment, Occupational Health & Safety Policy

Li Tong Group management at all levels is responsible for maintaining Occupational Health & Safety at work, will treat this as a matter of the highest priority, and ensure to maintain and implement a full set of Quality, Environmental, Occupational Health & Safety management system, and commitment to:

- (a) recognize Quality, Environmental, Occupational Health & Safety at work as an integral part of its business performance;
- (b) Recognize the company Quality, Environmental, Occupational Health & Safety at work risk-based approach;
- (c) achieve a high level of Quality, Environmental, Occupational Health & Safety performance, in compliance with legal requirements as the minimum;
- (d) Our goal is to achieve zero fatal accident. We believe these can be achieved through systematic management of our Occupational Health & Safety Programme.
- (e) provide adequate and appropriate resources to implement the policy;
- (f) make the management of Quality, Environmental, Occupational Health & Safety one of the prime responsibilities of managers at all levels, from the most senior executives down to the front line supervisory staff;
- (g) ensure the policy is communication, understanding, implementation and maintenance at all levels in the organization;
- (h) consult and involve employees so as to secure their commitment to the policy and its implementation;
- (i) keep the policy and the management system under periodic review and audit/review compliance with policy;
- (j) ensure that employees at all levels have received appropriate training and are competent to carry out their duties and responsibilities;
- (k) enhance customer satisfaction;
- (l) manage used and end-of-life electronics equipment, components, and materials, with respect to both on-site activities and the selection of downstream vendors, based on a hierarchy of Reuse, Materials Recovery, and Energy Recovery or Disposal management strategies;
- (m) prevent pollution, reduce waste, protect resources, prevent incident and accident; and
- (n) continually improve the effectiveness of the Quality, Environmental, Occupational Health & Safety management system.

Signature : 

Title : Director

Date : 1 March 2018

Signature : 

Title : Management Representative

Date : 1 March 2018



俐通集團在 ISO9001-ISO14001 及 OHSAS18001 的原則下，提供電子及電器的產品、零件及元件之循環再用、再銷售及資產回流再用及回收服務。

俐通集團 品質及環境，職業健康與安全方針

俐通集團各管理階層皆會負責確保工作上的職業健康及安全，並視此為最優先考慮事項；及致力於保持及執行一套全面的品質及環境，職業健康與安全管理系統並承諾：

- a) 認定工作上的質量、環境和職業健康及安全為營業表現的主要部份；
- b) 認定公司層面的品質及環境，職業健康等風險為本思考模式；
- c) 達致高水平的質量、環境和職業健康及安全表現，至少符合法例要求；
- d) 公司的目標是零死亡事故。我們相信有系統的職業健康及安全管理，能助達至以上之目標；
- e) 提供充足和合適的資源以執行此政策；
- f) 將質量、環境和職業健康及安全管理成為各級管理人員其中一項主要職責，由最高級行政下至前線監督的職員；
- g) 確保此政策於各公司各級經溝通、理解、執行和維持；
- h) 諮詢及員工參與，以確保他們對政策承諾及執行；
- i) 定期檢討及審核此政策和管理體系的符合性；
- j) 確保各級員工已接受適當的培訓及合資格執行他們的職務和責任；
- k) 提升客戶的滿意；
- l) 確保在場活動或透過挑選下游商，是依照循環再用、物料回收再造、及能源回收或棄置的三層管理策略，以處理廢舊電子產品、零件及物料；
- m) 致力於預防污染、減少廢物、保護資源、預防事件和事故；及
- n) 持續改善質量、環境和職業健康及安全管理體系的有效性。

簽署：

職位： 董事

日期： 2018 年 3 月 1 日

簽署：

職位： 管理者代表

日期： 2018 年 3 月 1 日